
 

 

Protokoll 

Trummenäs Vägars Samfällighetsförening 

2021-08-30 

§1 Jan-Erik öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Förelagd dagordning godkändes. 

 

§2 Till ordförande för mötet valdes Jan-Erik. 

 

§3 Till sekreterare för mötet valdes Claesåke. 

 

§4 Genomgång av föregående möte. Godkändes efter ändring 

av Petersson till Sturesson. 

 

§5 Ekonomi: kassören föredrog kontakter som han haft med 

Lantmäteriet ang  förättningar inom området och uträkning av 

andelar.Bl.a Eksjöhus etablering på området.På kontot finns 

445.000:- Lantmäteriet underrättar inte oss om alla 

förrättningar inom området. 

 

§6 Inkomna skrivelser: Önskemål har inkommit från Antons 

väg om en spegel i korsningen med Åkes väg utanför 

B.Larssons fastighet. Den tänkta nya utfarten till 

Trummenäsvägen från  Västgötes och Antons väg  har mött 

motstånd från ”LB-hus” som inte vill betala för skapandet av 

ny utfart. Ett träd på Valderslyckevägen  och ett träd på Antons 

väg 2 kommer att tagas bort efter inspektion. 

 

§7 Övriga frågor: Elisabeth redogjorde för ”fartmätningen” på 

Trummenäsvägen. Utfallet var relativt bra. De flesta sköter sig. 

Redovisning kommer att finnas på vår hemsida. Uno efterhörde 

om man kunde sätta upp och montera en gatlampa vid gång-och 

cykelvägen vid infarten till Kypertsvägen.Jan-Erik vill ha en 



dialog med kommunen och Niclas ang det framtida 

belysningsläget.  

 

§8 Nästa möte: 27 september kl 17.30. 

 

§9 Ordf avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Claesåke Alfzon                                             Jan-Erik Andersson 

 

Sekr                                                              Ordf 

 

 

 
 

 


